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مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
اصفهان خبر داد:

 رتبه اول رضایتمندی و پاسخگویی
 به شهروندان در سامانه 137

اصفهان – لیلا قاســمی: مدیرعامل ســازمان مدیریت 
پسماند شهرداری اصفهان گفت: بر اساس آمار موجود، 
حدود 83 درصد شهروندان از رسیدگی سازمان مدیریت 
پسماند به شکایات و مطالباتی که با سامانه تلفنی 137 در 
میان گذاشته اند، اظهار رضایت کرده اند.غلامرضا ساکتی 
با اعلام این خبر گفت: در 6 ماه ابتدای سال 1401 بالغ 
بر یک هزار و 246 گزارش از شــکایت و پیشــنهادات 
شهروندان شــهر اصفهان در خصوص مسائل مربوط به 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان توسط سامانه 
تلفنی 137دریافت و به این سازمان منتقل شده که همه 
این موارد پس از بررســی پاسخ داده شده است.ساکتی 
افزود: بر اســاس گزارشی که از کلیه تماس های سامانه 
137 استخراج شده است، سازمان مدیریت پسماند نسبت 
به سایر بخش های مختلف شهرداری اصفهان بیشترین 
تعداد پیام ارسال شده و بیشترین میزان پاسخگویی به 
آنها را داشته است.او خاطرنشان کرد: در میان این موارد 
دو موضوع شــامل مراجعه خودروهای سازمان مدیریت 
پســماند برای دریافت بازیافت از شهروندان و هدایایی 
که ایستگاه های بازیافت در سطح شهر در ازای دریافت 
پسماند خشک به شــهروندان اعطا می کنند، در صدر 
مطالبات آنها قرار دارد.مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری اصفهان تأکید کرد: جهت پاسخگویی مناسب و 
دقیق به درخواست های شهروندان عزیز، ناظرین اجرایی 
سازمان به صورت دقیق نسبت به رفع موضوع شکایات 
و پیشنهاداتی که از سوی سامانه 137 به سازمان ارسال 

شده، رسیدگی و پاسخ لازم را ارائه می کنند.

استاندار فارس تاکید کرد:
 تدوین برنامه جامع

 کاهش تصادفات در فارس
  استاندار فارس با اشاره به اینکه در بعضی شاخص های 
موثر بر تصادفات دچار عقب ماندگی هستیم، خواستار 
احصای همه شــاخص ها و تدوین برنامه جامع با هدف 
کاهش تصادفات و ســوانح جاده ای در این استان شد. 
دکتر محمدهادی ایمانیه در شورای راهبری تصادفات 
استان فارس، با تاکید بر اینکه پیشنهادات مطرح شده 
در زمینه کاهش تصادفات به واقعیت نزدیک باشــند، 
افــزود: میزان اجرای مصوبات قبلی این شــورا و طرح 
پیشنهاد عملی جدید همراه با ارائه دلیل، وظیفه مهم 
و رســالت اساسی این شوراست.استاندار فارس بر لزوم 
طرح پیشــنهادات در حوزه  اختیارات اســتان تاکید و 
خاطرنشــان کرد: مواردی که لازم به تصمیم گیری در 
سطح کشوری است، را مکتوب کنیم تا پیگیری شود.

وی افزود: باید فرمانداران ۵ شهرســتانی که بیشترین 
آمار تصادفات در محورهای مواصلاتی آن شهرستان ها 
حادث می شود، در جلسات این شورا شرکت کنند. پیش 
از این هم مصوب شد که ارزیابی عملکرد فرمانداران در 
این حوزه، به صورت مکتوب ارسال شود.ایمانیه با اشاره 
بر اینکــه برخی مصوبات شــورای راهبردی تصادفات 
استان اجرایی نشــده است، گفت: مصوبات اجرا نشده 
باید به تفکیک و به صورت موردی برای دســتگاه های 
ذیربط ارسال شود و مدیران هم باید علت محقق نشدن 

کامل مصوبات را اعلام کنند.

خبر

نمایندگان؛ وکلایی که ردای 
قضاوت پوشیدند

در این مورد نماینــدگان حتی لازم ندیدند که 
ظواهر امر را هم رعایت کنند ودر حالی که عنوان 
»وکالت« را بر خود گذاشــته اند در مجادله ای که 
نیــاز به قاضــی و اثبات اتهام و تاییــد نهایی آن 
از ســوی مرجع قضایــی دارد، ردای وکالت را به 
کناری نهاده و در جایگاه قاضی نشستند وحکم به 
»اعدام« دادند. این نمایندگان گویی خود نیز قید 
این موضوع را زده اند که نماینده اکثریت باشند؛ از 
همین رو در برابر اختلاس ۹2 هزارمیلیاری، دلار 
37 هزارتومانی، ســکه 16 میلیون تومانی، جهش 
قیمت مســکن و خودرو، گرانی کالاهای اساسی 
وکمبــود دارو، صدایی به اندازه این درخواســت 

اعدام از آنان به گوش نرسید.

ادامه از صفحه اول

پیام تبریک مدیرعامل شرکت 
نفت ستاره خلیج فارس به مناسبت 

فرارسیدن روز ملی کیفیت
 مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس با صدور پیامی 

فرارسیدن روز ملی کیفیت را تبریک گفت.
به گزارش روابط عمومی و بین الملل شرکت نفت ستاره 
خلیج فارس، در پیام علیرضا جعفرپور آمده اســت:بی 
شک، هیچ محصول یا خدمتی بی نیاز از کیفیت نیست 
و کیفیت زمانی قابل دســتیابی اســت که فرآیند ها و 
فعالیت های سازمان به طور مستمر با نیاز ها و انتظارات 
مصرف کنندگان طراحی شود.سرافرازیم که توانسته ایم 
با همت عالی کارکنان کارآموخته ابرپالایشگاه میعانات 
گازی جهــان، با حرکت به ســوی نظام کیفیت جامع، 
اهداف متعالی همچون افزایش رضایت مشتریان، بهبود 
مستمر، افزایش کارایی و تطابق با استاندارد ها و دستیابی 
به نتایج پایدار مالی و اقتصادی را محقق ســازیم.ضمن 
سپاس از همکاران ارجمندم در پالایشگاه ستاره خلیج 
فارس که با عزمی راسخ با کیفیت ترین محصولات سبد 
سوخت کشــور را فرآوری می آورند، روز ملی کیفیت را 
گرامی  می دارم و امیدوارم در راستای پیشبرد اهداف این 
مجموعه عظیم نفتی کشور با استعانت از پیشگاه خداوند 
متعال در خدمت به مردم شریف ایران اسلامی موفق و 

پیروز باشیم.
علیرضا جعفرپور
مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس

خلاقیت و نوآوری در شرکت پالایش 
گاز سرخون و قشم تداوم دارد 

همکاری صنعت نفت و گاز با دانشــگاه، برای کســب 
استقلال علمی و تداوم پویایی پالایشگاه های گاز کشور 
ضروری استشرکت پالایش گاز سرخون و قشم با عنایت 
به منویات مقام معظم رهبری مدظله العالی در ســال 
تولید ، دانش بنیان و اشــتغال آفرین، ارتباط مستمر با 
دانشگاه ها را بمنظور برطرف نمودن نیازهای متقابل و 
سرعت بخشــیدن به فرآیند توسعه زیر ساخت ها ، در 
اولویت کار خود قرار داده است .به گزارش خبرنگار روابط 
عمومی شرکت پالایش گاز سرخون و قشم، پارسا پروین 
سرپرست این شرکت گفت: جلسه مشترکی با مدیران 
و کارشناسان دانشگاه آزاد اسلامی واحد بندرعباس در 
خصوص بررســی مباحث راهبردی جهت حفظ پویایی 
و استمرار در فعالیت و همکاری های طرفین منطبق با 
توافقنامه فیمابین، روز یکشنبه مورخه 1401/08/1۵در 
محل این شــرکت برگزار شد.  وی در این جلسه افزود: 
چشــم انداز تعامــل صنعت نفت و گاز با دانشــگاه ها، 
شــرکتهای دانش بنیان و تکیه بر پژوهشگران داخلی 
در راســتای بومی کردن دانش و فناوری و همچنین در 
پیشرفت مباحث علمی و پژوهشی در حوزه پالایشگاهی 
حائز اهمیت بوده، و بدنبال آن تعامل با دانشگاه روحیه 
خودبــاوری، اعتماد به نفس و عزت علمی را بالا خواهد 
برد و گامی موثر در تحقق فرمایشات مقام معظم رهبری 
مدظله العالی و سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی است.

پروین در ادامه بیان کرد: از جمله اهداف این نشســت، 
ارتقــای همکاری طرفین درزمینه آمــوزش و پژوهش 
سازمان ، بررسی موانع و مشکلات پیش روی صنعت و 
ارائه راهکارهای موثر پژوهشگران بومی در گذر از گلوگاه 
های این صنعت عنوان شــد .پارســا پروین سرپرست 
شرکت پالایش گاز سرخون و قشم در پایان با بیان اینکه 
پژوهش و فناوری یکی از عناصر مهم در حفظ پویایی و 
آینده فعالیت سازمان را در زمینه خودکفایی تضمین می 
کند، افزود: در هر صنعتی حرکت به سمت خودکفایی با 

تلاش در راه پژوهش و فناوری حاصل خواهد شد.

خبر

در نشســت خبری که در سازمان پسماند واقع 
در حلقه دره برگزار شد فعالیت یکسال گذشته 
سازمان پسماند شــرح داده شد . در گفت وگو با 
رئیس سازمان مدیریت پســماند ، خسروی: از 
چند سال پیش که دو سازمان مدیریت پسماند 
و ماشین آلات ادغام شده اند حجم کار زیادی به 
این سازمان تحمیل شده است و این مسئله باعث 
به چالش کشیده شدن این سازمان شده است .در 
بحث ماشــین آلات ابتدا که شروع به کار کردیم 

نقایص زیادی وجود داشت .
از 1۹ ماشــین بابکت فقط دو الی ســه تا از آنها 
مورد استفاده بودند ،از ۵ تا لودر 2 لودر موتورش 
سوخته بود و مشکلات زیادی برای ماشین آلات 
وجود داشــت که با توجه به بالا رفتن ارز امکان 
خرید ماشــین آلات نیز برای ما وجود ندارد .در 
حال حاضر به تعمیر این ماشین آلات پرداختیم تا 

بتوانیم مجدد از آنها بهره برداری کنیم .
خســروی ادامه داد به ســازمان پسماند فقط ۵ 
میلیارد بودجه تعلــق گرفته بود که ما با مطرح 
کردن این مسئله در شورای اسلامی کرج موفق 
به افزایش این بودجه به 12 میلیارد تومان شدیم و 
در نتیجه این افزایش بودجه ما توانستیم بسیاری از 
اهداف خود را در سازمان مرتفع سازیم .همچنین 
توانستیم ماشــین آلات مهم و جدید خریداری 
کنیم تا در بخش خدمات شهری توانمند تر عمل 
کنیم . وی با اشاره به موضوع مشکل حمل زباله 
در سال گذشته در مناطقي مثل حصارک و خلج 
آباد ،همچنین مشکلات حادی که این مسئله در 
بستر شــهری به وجود آورده بود سخن گفت و 
ادامه داد در حال حاضر با خریداری ماشین آلات 
حمل زباله توانستیم در این موضوع موفق تر عمل 
کنیم . وی خاطرنشان کرد، تکمیل کردن پروژه 
زیرگذر ماهان که به صورت نیمه تمام باقی مانده 
بود یکی دیگر از پروژه های مهمی بود که سازمان 
پسماند به آن پرداخت .ما توانستیم با استفاده از 
ماشــین آلات و ماشین های حفاری بالغ بر ۵ تا 
6 هزار ســرویس خاک از این مکان تخلیه کنیم 
.و همچنین با کمک ســازمان عمران و ماشین 
آلاتی که در اختیار داشتیم زیرسازی و رو سازی 
این پروژه را به تکمیل برســانیم  و در این بین، 
به پروژه زیرگذر شــیخ آباد در بحث زیرسازی و 
روسازی نیز کمک کردیم .خسروی اضافه کرد ، 
در امسال ما توانستیم در بخش دپوی های موقت 
داخل شهری کرج که ســال ها به همان شکل 
باقی مانده بود و مصائب و مشــکلات بسیاری را 
برای شهروندان به وجود آورده بود تخلیه کنیم 
کــه در این دپو ها بالغ بر ۵ تا 6 هزار ســرویس 
خاک و نخاله وجود داشــت که با تخلیه این دپو 
ها توانســتیم از این مکان ها بهره برداری کنیم 
و برخی از آن ها تبدیل به زمین بازی شــدند .به 

خصوص با تخلیه دپو منطقه 7 و ۵ .
بحث دپوی منطقــه ۵ که واقع شــده در بلوار 
سرداران کرج می باشد مشکلات عدیدی همچون 
مشکلات زیست محیطی برای ساکنان این منطقه 
به وجــود آورده و همچنین آتش ســوزی های 
زیادی نیز در این دپو رخداده است ،که با تخلیه 
بالغ بر 1۵00 سرویس خاک و نخاله بسیاری از 
مشکلات این منطقه بهبود یافت . در منطقه 1 
واقع در اســلام آباد نیز توانستیم در حدود ۵00 
تا 600 سرویس خاک و نخاله تخلیه کنیم و در 
حال حاضر بر روی منطقه ۹ که در کنار ایستگاه 
محمدشهر واقع شده در حال فعالیت هستیم .تا 
به امروز با توجه به فعالیت ها و خریداری ماشین 
آلات مورد نیاز در حــدود 10 میلیارد از بودجه 
سازمان پســماند را مورد استفاده و بهره برداری 
قــرار دادیم. او با اشــاره به اینکه در ســال ۹2 
شهرداری سازمان پسماند را اداره می کرد ماشین 
های ایســوزو خریداری شــده بود که متاسفانه 
غیر قابل بهــره برداری بودن و در حال حاضر در 
حال رسیدگی به این ماشین ها هستیم و تلاش 
می کنیم تا بتوانیم مشکل کمبود بالابر را که سال 
هاست شهر کرج با آن دست و پنجه نرم می کند 
با تغییر کاربری این ماشین های ایسوزو به بالابر ، 

به بهترین شکل حل کنیم .

خسروی با تاکید به اهمیت مسئله وجود شیرآبه 
زباله ها و مشکلاتی که می تواند به وجود بیاورد که 
در سال های گذشته باعث نگرانی و حتی تهدید 
فضای شهر کرج شده بود گفت سعی کردیم در 
مرکز دفن زباله ها لاگن هایی به وجود بیاوریم تا 
بتوانیم این شیرآبه ها را مدیریت کنیم . کمبود 
لاگن ها در ســال های گذشته در زمان بارندگی 
باعث پر شــدن سطح لاگن ها میشد و احتمال 
شکسته شدن دیواره های این سد و جاری شدن 
آب شــیرآبه ها مخصوصا در مناطقی مثل شهر 
کرج و ماهدشت وجود داشت که در حال حاضر 
با افرایش این لاگن ها تا حدودی توانستیم این 

بحران را کم کنیم .
رئیس سازمان مدیریت پسماند با انتقاد به برخی 
از پیمانکاران که در سال های گذشته به تعهدات 
خود به خوبی عمل نکردند و مشکلات عدیدی را 
برای کارخانه کمپوست به وجود آوردند گفت این 
پرونده پیگیری شد و ما با دوندگی بسیار توانستیم 
با فسخ قرارداد هایی که باعث بسته شدن کارخانه 
کمپوست در طول هشت تا ده ماه شده بود دوباره 
این کارخانه را راه اندازی کنیم تا بتوانیم از آن بهره 
برداری کنیم .خسروی ادامه داد در طرحی که در 
شورا مطرح شد قرار بود شیرآبه را تصفیه کنیم اما 
با توجه به اینکه مشخص نبود در پایان کار این آب 
تصفیه شده قابل استفاده است یا خیر ما از راه حل 
دیگری برای تبخیر این شیرآبه ها استفاده کردیم 
که تا به امروز توانســتیم به موفقیت های زیادی 
برسیم و بسیاری از این شیرآبه ها را تبخیر کنیم .

عملکرد این طرح به صورت اسپری کردن شیرآبه 
ها بر روی محل دفن زباله ها و خود زباله ها می 
باشد که این روش ســوخت ساز شیرآبه و زباله 
را ســریعتر می سازد و هر دو زودتر دفع و تبخیر 
می شــوند ما با اســتفاده از این روش توانستیم 
بســیاری از اهداف ســازمان مدیریت پسماند را 
مرتفع سازیم .خســروی اضافه کرد در روش از 
بین بردن شیرآبه ها هیچگونه مواد سمی استفاده 
نشــده و این روش به صورت طبیعی شیرآبه ها 
را دفع می کند و همچنین با تبخیر کردن مقدار 
بسیار زیادی از شیرآبه ها توانستیم مشکل بو در 
مناطقي مثل فرودگاه پیام ، شــهرک ابریشم و 

بخش هایی از کیانمهر را تا حدودی حل کنیم.
خسروی از برنامه ســال آینده سازمان مدیریت 
پسماند به این شکل خبر داد که با توجه به بودجه 
ای که قرار اســت مورد اختیار این سازمان قرار 
گیرد کارخانه کمپوست را بازسازی خواهیم کرد 
و همچنین منطقه حلقه دره و جاده های حلقه 
دره را سر و سامان خواهیم داد و قرار است محل 
استراحتگاه برای رانندگان حمل زباله ایجاد شود . 
خســروی در خصوص احتمال استفاده از روش 
دفع زباله ها با استفاده از زباله سوز ها بیان داشت 
که این روش نیازمند مبلغ هنگفتی میباشد که از 
توان استان البرز و مدیریت شهری خارج است ، 
زباله ســوز در حدود 3 هزار میلیارد هزینه دارد 
که البتــه در این رابطه بحث های زیادی صورت 
گرفته که ما هنوز هم در حال پیگیری این مسئله 
هســتیم ،او ادامه داد کشور هایی به سمت این 
روش می روند که هم دانش استفاده از زباله سوز 
ها را دارا باشند و هم فاقد زمین کافی برای دفع 
زباله ها باشند ، در حال حاضر استفاده از این روش 

خارج از دسترس استان البرز می باشد اما در حال 
پیگیری هستیم.  خســروی در پایان با ذکر این 
مسئله که سازمان پسماند مسئولیت تمام زباله 
های اســتان البرز اعم از همه شهر ها را بر عهده 
دارد گفت تمامی زباله های همه مناطق استان 
البرز در این مکان تخلیه می شود که مشکلاتی را 
برای ما به وجود آورده است که یکی از مشکلات 
مهم عدم پرداخت هزینه های تخلیه زباله ها از 
مناطق مختلف استان البرز میباشد ، تامین هزینه 
ها و پرداخت ها مشکلات عدیدی را برای سازمان 
به وجود آورده است که ما امیدواریم در آینده این 
مسائل حل بشود و شهر ها در بحث پرداخت به 
تعهدات خود عمل کنند تا بتوانیم به نحو احسن 

به وظایف خود عمل کنیم.
در ادامه نشست خبری گفتگویی با آقای علیرضا 
خرمنی معاون فنی و اجرایی ســازمان مدیریت 
پسماند داشتیم او با اشاره به اینکه بحث مدیریت 
پسماند نه تنها در استان البرز بلکه در تمام دنیا 
بحث حفظ محیط زیســت میباشــد گفت این 
مســئله از اهمیت بالایی برخوردار است ،بحث 
امنیت محیط زیست حق اولیه تمامی شهروندان 
میباشــد .در ادامه آقای خرمنی با اشاره به اینکه 
بودجه ای برای سازمان مدیریت شهری و سازمان 
پســماند که زیرمجموعه شــهرداری محسوب 
می شــود از سمت دولت تامین نمی شود ما باید 
با اســتفاده از هزینه هایی که خودمان از طریق 
مالیات ها و در آمد هایی که بدست می آوریم را 
صرف فعالیت های ســازمان کنیم و تا حد توان 

توانستیم عملکرد خوبی را ارائه دهیم .
معاون فنی و اجرایی سازمان پسماند خاطرنشان 
کرد یکی از مشکلات مهمی که این سازمان با آن 
روبرو میباشد بحث فاقد وجود پیمانکاران متعهد 
و قوی در این زمینه میباشــد ،ما باید با فرهنگ 
ســازی در این بخش و جذب نیروهای تحصیل 
کرده و پــرورش یافته در این بحث مهم بتوانیم 

فعالیت های خود را ارتقا دهیم .
در ادامه وی توضیح داد یکی از برنامه های مهمی 
که در سال های اخیر داشتیم بحث جمع آوری 
سطل های زباله از سطح شهر بود که متاسفانه با 
عدم اطلاع رسانی مناسب به مردم از سیاست این 
پروژه با انتقاد های فراوانی روبرو شد که متاسفانه 
این عدم آگاهی کافی باعث شکســت این پروژه 

شد .
وی با توضیح سیاست پشت این پروژه ادامه داد 
جمع آوری سطل زباله ها از سطح شهر به دلیل 

احترام به حقوق شهروندی و همچنین نبودن زباله 
ها در سطح شهر که باعث نابسامان دیده شدن 
فضا میشد میکوشــیدیم تا بتوانیم شهروندان را 
متقاعد کنیم که فقط در ساعات خاصی از شبانه 
روز زباله های خود را در بیرون قرار دهند تا بتوانیم 
به سرعت این زباله ها را از سطح شهر خارج کنیم 
تا بودجه ای را که صرف نیروهای انسانی زیادی 
در بحث جمع آوری زباله میشد را صرف بخش 
مهمتری از خدمات شهری این سازمان کنیم و 
همچنین بتوانیم عملکرد بهتری را از خود ارائه 
دهیم ،اما متاســفانه این پروژه بــا عدم آگاهی 

عمومی با شکست روبرو شد .
خرمنی با تاکید بر اینکه ما باید با تربیت نیروهای 
جوان و تحصیل کــرده در این زمینه بتوانیم در 
آینده از پس مشــکلات این بحث مهم شهری 

بربیاییم. 
او با توضیح اینکه بحث مدیریت پسماند 7 مرحله 
میباشــد گفت اگر بتوانیم با اســتفاده از دانش 
کافی که از طریق سرمایه های انسانی که جذب 
می کنیــم در همه این مراحل موفق عمل کنیم 

بسیاری از مشکلات در آینده حل خواهد شد .
خرمنی در پاســخ به این مســئله که دفع زباله 
ها از طریق زباله ســوز هزینه بسیار زیادی دارد 
توضیح داد که این هزینه توجیح اقتصادی برای 
استان البرز ندارد و همچنین این روش نیازمند 
دانش خاص میباشد و در نتیجه ما نمی توانیم این 
ریسک بزرگ که هزینه بالایی دارد را انجام دهیم 
تا اگر این پروژه با شکست روبرو شد زیر سئوال 
برویم و ما ســعی داریم با کاهش هزینه از روش 
دیگری اســتفاده کنیم تا هم در هزینه ها صرفه 

جویی کنیم و هم بتوانیم موفق تر عمل کنیم.
معاون سازمان پسماند در رابطه با این مسئله که 
در حال حاضر با تخلیه شدن تمامی زباله های در 
این منطقه با مشکلاتی روبرو هستیم و او در ادامه 
اضافه کرد  یکی از دغدغه های ما بحث افزایش 
زباله های بیمارستانی میباشد که در حال حاضر 
روزانه بالغ بر 2 هزار ســرویس به ما تحویل داده 
می شود و در بخش نخاله های ساختمانی نیز با 
چالش جمع آوری روبرو هستیم که سعی در حل 

این چالش ها داریم .
 خرمنی در پایان با اشــاره بــه اهمیت وجود 
پیمانکاران متعهد گفت امیدواریم که در آینده 
بتوانیم از پیمانکارانی اســتفاده کنیم که ما را با 
چالش های جدید رو به رو نســازند  و بتوانیم 
بهترین عملکرد خود را در بحث مدیریت سازمان 
پسماند اســتان البرز داشته باشیم . در اخراین 
جلسه  به بررســی محل دفن زباله ها پرداخته 
شــد. در این محل شاهد لاگن های شیرآبه ها 
هســتیم که در سال های گذشــته تعداد این 
لاگن ها کمتــر بود اما در حال حاضر تعداد آن 
ها افزایش یافته و همچنین مقدار زیادی از حجم 
شیرآبه های حاصل از زباله ها نیز کاهش یافته 
است . و در پایان وی با ذکر اینکه امیدوار است 
شهروندان محترم با رعایت مسئله کاهش تولید 
زباله ها و انجام فرهنگ سازی های مربوطه در 
بین شهروندان برای بهبود فضای شهری کوشا 
باشند و در نتیجه با کاهش زباله ها ، ما می توانیم 
بحث تولید شیرآبه ها را نیز بهتر مدیریت کنیم 
چون این مســئله تهدیدی برای فضای شهری 

استان البرز میباشد .

در نشست خبری سازمان مدیریت پسماند استان البرز صورت گرفت

شرح فعالیت سازمان مدیریت پسماند استان البرز در سال گذشته


